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Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
 

Nr 17  /2009  w dniu 26.10.2009 
 
 
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 15.05 zakończono o godz. 17.30 
 
  

L.p. Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Józef Sulikowski     
- Przewodniczący Komisji 

Obecny 

 2. 
  

Grzegorz Owczarzak  Obecny 

 3. 
  

Jerzy Springer     
           

Obecny 

4. 
 

Leszek Bodus      Obecny 

5. Wojciech Ćwik    
 

Obecny 

6. Krzysztof Migasiewicz     
 

  Obecny 

7. Tomasz Kranc     
 

Nieobecny 

8. 
 

Jerzy Piasecki Obecny 

9. 
 

Michał Piechocki  Obecny 

 
Nieobecni członkowie Komisji: 

 

1. Tomasz Kranc 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Barbara Linetty – kierownik biura SOiZ  
2. Karolina Krenz – kierownik oświaty 
3. Danuta Królczyk- Skarbnik Powiatu 
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
 
Tematem dzisiejszego posiedzenia komisji jest omówienie materiałów na sesje: 

Pani kierownik Linetty przedstawiła projekt uchwały dotyczący współpracy z 
organizacjami pozarządowymi, a w szczególności kwestii dofinansowań dla w/w 
organizacji. 

Pani Skarbnik przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały Rady Powiatu 
Wągrowieckiego w sprawie uchwalenia budżetu na 2009r.Załącznik nr1. 

Pani Kierownik Krenz przedstawiła informację o stanie Szkół 
Ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu roku szkolnego 2009/2010. 

Pani Kierownik przedstawiła projekt uchwały dotyczący dotacji dla 
niepublicznych szkół ponadgimnazjalnych o uprawnieniach szkół publicznych. 

 
 

5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI. 
 
Zapytania:. 

5.2   Opinie 

      5.3  Stanowiska 

5.4 Wnioski:  

1. Do Zarządu z prośbą o udzielenie informacji jakie firmy ubezpieczają 

uczniów i w jakiej wysokości są prowizje i co się dzieje z prowizjami od 

ubezpieczeń. Ponadto prosimy o informację dotyczącą ubezpieczeń zbiorowych 

pracowników samorządowych. 

2. Do Zarządu o informację kto ponosi koszty i jaki jest zakres prac remontu na 

drodze Skoki Antoniewo. ( dotyczy załamania jezdni po inwestycji miejskiej 

wodociągi)  

  
 
 
 
 
 

 
  Leszek Bodus     Józef Sulikowski 
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